
Úspešné leto pre našich „robkárov“ 

Školský rok 2015/2016 sa pre našich žiakov, ktorí sú členmi ROB klub Medik Martin, končil 

veľmi netradične. Veď hneď na druhý deň po prevzatí vysvedčení ich čakala cesta do 

ďalekého Nórska, a to priamo do jeho hlavného mesta Oslo. Čakali ich najvýznamnejšie 

preteky roka, a to Majstrovstvá žiakov a dorastu v ROB. Tento rok reprezentovali Slovensko 

v kategórii mladších žiakov T. Jurčík (I.B), M. Smerek a M. Nosáľ (II.A), v kategórii 

mladších žiačok A. Kubalová (II.A) a S. Lilgová (IV.A). Staršie žiačky reprezentovala Z. 

Buksová (IV.A). Napriek tomu, že z celkového počtu 7 pretekárov až 4 absolvovali svoje prvé 

veľké medzinárodné preteky, môžeme s radosťou konštatovať, že sa v nabitej konkurencii 

nestratili.  

Spoločné úsilie našich žiakov a ich trénerov manželov Šimečkových a P. Jurčíka sa pretavilo 

do krásnych umiestnení na tohtoročných ME. Najúspešnejšími sa stali Tomáš Jurčík, ktorý 

získal zlatú medailu a titul Majstra Európy v šprinte, a Sophia Lilgová, ktorej sa to isté 

podarilo v pásme 144MHz a taktiež si priniesla domov vzácny zlatý kov a titul. Aj 

v družstvách, napriek pomerne nespravodlivému systému (v družstve môžu súťažiť až 5 

pretekári a čas sa započítava dvom najlepším, to znamená, že tie krajiny, ktoré si priviezli 5 

pretekárov do kategórie, boli jednoznačne vo veľkej výhode) sa podarilo ukoristiť medailové 

umiestnenia. Druhý deň majstrovstiev, keď sa súťažilo v pásme 144MHz (technickejšie), sme 

získali v súťaži družstiev striebro a  chlapcom sa podarilo získať bronz. Druhý deň bol 

v znamení ruskej výpravy, ktorá aj vďaka tomu, že mala v každej kategórii už spomínaných 

päť pretekárov, brala všetky zlaté medaily. Podobne silné tímy mali aj Česi. V tomto pásme  

Alenka Kubalová v individuálnom hodnotení získala krásne 4. miesto a pomohla výraznou 

mierou k zisku bronzovej priečky pre súťaž tímov. Chlapcom len tesne unikol bronz, a tak im 

ostala nepopulárna zemiaková medaila. 

Tohtoročné Majstrovstvá Európy žiakov a dorastu môžeme hodnotiť ako veľmi 

úspešné. Ešte nikdy sa nám nepodarilo priviezť toľko medailí ako tento rok. Naši žiaci sa 

môžu tešiť na budúcoročné ME tentoraz v domácom prostredí, keďže organizátormi toho 

významného podujatia bude práve Slovensko a hlavná záťaž bude práve na klube ROB Medik 

Martin. Preteky sa uskutočnia v blízkosti Turčianskych Teplíc a tak dúfame, že za výdatnej 

podpory svojich blízkych a kamarátov sa našim pretekárom podarí získať ďalšie vzácne kovy.  

 



 

 

 


